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Protokoll nr 212 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 
2025-03-09 i klubbstugan. 
 
Närvarande: Maria Fermvik, Inga-Lill Nilsberh, Ulf Petersson, Claes Svensson, Anders Collbo, 
Annica Ljungdahl och Kenneth Lundqvist. 
Frånvarande: ---- 
 
§ 1.   Sammanträdet öppnades. 
          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 
 
§ 2.   Dagordningen. 
          Utsänd dagordning godkändes. 
 
§ 3.   Föregående protokoll. 
          Protokoll nr 211 godkändes. 
 
§ 4.   Inköp av markyta. 
          Ingen ny information inkommit från Halmstad kommun beträffande möjligheten  
          om att inköpa markytan på parkeringen utmed Nya Tylösandsvägen. 
          Kenneth Lundqvist kommer att ta kontakt med Halmstad kommun innan förenings- 
          stämman för att få ytterligare information. 
 
§ 5.   Inför stämman. 

a. Inkomna motioner. 
Motionerna inklusive styrelsens förslag till motionerna kommer att distribueras 
senast 1 vecka innan stämman. 
 

b. Förslag från styrelsen. 
Tillbyggnad av klubbstugan. 
Enligt beslut från föregående föreningsstämma har styrelsen tagit fram en kostnad 
för tillbyggnad av klubbstugan. En tillbyggnad på ca 21 m2 skulle kosta ca 550 000:-. 
Förslag från styrelsen är att inte utföra tillbyggnaden på grund av för stora kostnader 
för föreningen. 

       
                Invändig ombyggnad av klubbstugan. 
                Enligt beslut från föregående föreningsstämma har styrelsen försökt bilda en grupp 
                för att ta fram ett förslag för invändig ombyggnad av klubbstugan. 
                Några stugägare har visat intresse men ingen vill ta på sig ansvaret att driva gruppen 
                så därför har inget förslag tagits fram. 
                Förslag från styrelsen är att ett nytt försök görs att tillsätta en grupp. Om en grupp 
                tillsätts så kan styrelsen sedan göra bedömningen om styrelsen kan fatta beslut om 
                genomförande eller om beslut ska tas på kommande stämma. 
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§ 6.  Ekonomi. 
         Maria Fermvik och Ulf Petersson redovisade föreningens nuvarande ekonomi. 
         Föreningens banktillgångar har sjunkit beroende på ökade kostnader som  
         redovisas i årsredovisningen och på föreningsstämman. I övrigt noterades 
         inga avvikelser. 
 
§ 7.  Nya medlemmar. 
         Vi hälsar nya medlemmar välkomna till Strandhaga. 
          
         Stuga 38    Kristoffer Eliasson och Sofia Johansson, Halmstad. 
 
§ 8.  Inkomna skrivelser. 

a. Vedeldning. 
Skrivelse har inkommit till styrelsen om att ta man ska ta större hänsyn till 
närmaste grannar vid vedeldning i braskaminer. 
Beslutades att skicka ut en ytterligare påminnelse om omfattning och utförande 
av vedeldningen enligt tidigare påminnelser. 
 

b. Hjärtstartare. 
Skrivelser har inkommit till styrelsen om att befintlig hjärtstartare är i behov 
att bytas ut. 
Styrelsens förslag är att inköpa en ny hjärtstartare och placera den på utsidan  
vägg på tvättstugan i ett fasadskåp för hjärtstartare. Kostnader beräknas blir 
ca 17 000:-. 
Förslaget kommer att tas upp på föreningsstämman för beslut. 

 
§ 9.   Övriga frågor. 
          Inga övriga frågor. 
 
§ 10. Nästa möte. 
          Nästa styrelsemöte kommer att hållas direkt efter föreningsstämman. 
 
§ 11. Avslutning. 
          Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
 
Kenneth Lundqvist 
Sekr. 
Justeras 
 
 
Maria Fermvik 
Ordf. 


